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Vragen:

1. Waar kunnen wij terugvinden of het gedane onderzoek door 
Witteveen&Bos voldoet aan de gestelde eisen?

2. Wat zijn die eisen? 
3. Is er ook onderzoek gedaan naar puntbronnen van PFOS? En waarom 

wel of niet?
4. In het voorstel wordt aangegeven dat er grond vanuit gebied A niet 

naar het landelijk gebied B en C mag worden verzet. En grond uit B 
mag niet worden gebruikt in het landelijk gebied in zone A en C. 
Betekent dit dat deze grond uit de gebieden A en B wel verzet mag 
worden naar de andere gebieden A, B en C wanneer de aanwezige 
kwaliteit wonen of industrie is? 

5. Zo ja, welk effect zal dat hebben op de PFAS concentraties in deze 
grondgebieden wonen/Industrie waar grond vanuit Bof C naartie wordt 
verplaatst? 

6. Wat is het verband met de Nota Bodembeheer die op 23 november 
2016 door de Raad is goedgekeurd?

7. Hoe zijn deze nota’s op elkaar afgestemd?  
8. Wanneer kan een nieuwe nota bodembeheer worden verwacht, 

aangezien in het Besluit bodemkwaliteit (Bbk) is vastgelegd dat de 
geldigheid van een bodemkwaliteitskaart maximaal 5 jaar is? 

9. Wat is de bevoegde autoriteit die controleert/handhaaft dat dit 
bodemverzet inderdaad op de wijze zoals beschreven plaatsvindt? 
Graag zo gedetailleerd mogelijk beschrijven. 

10.Kunnen wij het handhavingsprotocol ontvangen? 
11.Hoeveel financiële middelen zijn er beschikbaar gesteld voor 

handhaving en ten opzichte van andere gemeenten vergelijkbaar met 
Gouda is dat weinig, gemiddeld of veel? Graag onderbouwing. 



Antwoorden:


